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DATUM 24 december 2016 AFDELING OV 
NUMMER  REFERENTIE - 
UW BRIEF VAN - DOORKIESNUMMER - 
UW NUMMER - E-MAILADRES - 
BIJLAGE - ONDERWERP Schriftelijke vragen ex art.47 RvO aan 

het College van GS, gesteld door de 
heer W. Joustra van de Volkspartij voor 
Vrijheid en Democratie, betreffende 
veiligheidsprotocollen U-OV en Syntus 
(d.d. 22-12-2016) 
 
 

Geacht college van Gedeputeerde Staten, 
 
Toelichting:   
Op 19 december 2016 werden Statenleden geïnformeerd over de sociale veiligheid in het Openbaar Vervoer. 
Op 24 mei 2016 heeft het college aangegeven dat agressie in het openbaar vervoer niet in de eerste plaats een 
vervoerderprobleem maar een openbare orde probleem is. Er is wel een samenwerking tussen politie en 
vervoerders. Er bleken tijdens de presentatie verschillen te zijn tussen de werkwijzen van de 
busondernemingen. De Provincie heeft als Wettelijke plicht het opnemen van bepalingen over veiligheid in de 
opdracht voor de OV-concessies. 

1. Heeft de Provincie bij U-OV andere veiligheidsbepalingen dan voor Syntus? 
2. Heeft de Provincie na aanbesteding invloed op hoe U-OV en Syntus hun veiligheidsprocedures 

inrichten? 
3. Kan het gebeuren dat iemand in de Syntus bus een reisverbod heeft maar met U-OV transport wel kan 

reizen? 
4. Op welke punten verschillen de veiligheidsplannen van Syntus en U-OV? 
5. Kan ik een overzicht krijgen van de incidentregistraties, waarbij ook geweld tegen personeel apart 

vermeld wordt? 
6. Hoe ontwikkelt het percentage zwartrijders zich historisch? 
7. Gesteld werd dat het aantal incidenten afneemt, maar de ernst toeneemt. Wat wordt met die ernst 

bedoeld? 
8. Gesteld werd dat een stijging in geweldspieken waarneembaar is, kan ik daar een overzicht van 

krijgen? 
9. Is er een verband te leggen tussen haltes/trajecten en aantallen zwartrijders? 

Verder is een opmerking van de tramreizigers dat er in Utrecht wel erg vaak gestopt wordt, soms voor erg 
weinig in en uitstappers. Bij de haltes in Utrecht (zoals Vasco da Gamalaan en 24-oktoberplein zuid/voorheen 
Oudenrijnziekenhuis) zijn bushaltes. Er zijn meerdere buslijnen die ook deze haltes doen. Oftewel, voor het 
tramvervoer in de stad Utrecht is er voldoende alternatief in ov-busverbindingen. Dat roept de volgende vragen 
op: 
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1. Zijn er haltes opvallend weinig in gebruik, zoals op plaatsen waar eerst een ziekenhuis was, en nu niet 
meer? 

2. Kan er significante reistijdwinst worden geboekt wanneer er van die weinig gebruikte haltes worden 
opgeheven, waarbij bedoeld wordt dat de haltes in elke dienstregeling komen te vervallen? 

3. Welk gevolg heeft dat voor de inkomsten? 

 
Namens de VVD-fractie provincie Utrecht en hoogachtend, 
 
 
W. Joustra 
 


